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Ulvilan elinkeinotiimi 6/2022 
 

Aika Tiistai 4. lokakuuta 2022 klo 15.00 
   
Paikka Cafe Hellman 
 
Läsnä Mikko Löfbacka, puheenjohtaja 

Kari Ollila, varapuheenjohtaja 
Anne Holmlund 

 Juha Virola 
 Krista-Carola Mäkinen 
 Terja Wahlberg 
 Mikko Lindholm 
 Essi Vanha-Viitakoski, sihteeri 
 
 Anni Liljeroos, Sanoma B2B, vierailija 
 Marjaana Vilponen, Sanoma B2B, vierailija 
 Markku Kivinen, Satakunnan Yrittäjät, vierailija 
                                                      
 
1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin klo 17:03 

2. Esityslistan hyväksyminen ja osanottajien kirjaaminen  
Kokouksessa oli läsnä yllä kirjatut elinkeinotiimin jäsenet ja vierailijat. 

Esityslistaan ehdotettiin seuraavaa muutosta: Kuullaan Markku Kivisen katsaus maakunnan kehityk-

sestä kohdassa 5, ja Kari Ollilan esitys Satakunnan kasvurahastosta kohdassa 7. Ajankohtaiskatsaukset 

käsitellään kohdassa 8, tulevat tapahtumat Ulvilassa kohdassa 9, katsaus kaupungin tuleviin hankin-

toihin kohdassa 10, muut asiat kohdassa 11 ja seuraavan kokouksen ajankohta kohdassa 12. Kokous 

päätetään kohdassa 13.  

3. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 
Edellisen kokouksen muistio hyväksyttiin yksimielisesti. 

4. Anni Liljeroos Sanomalta esittelee Ulvilan kaupungin ja Ulvilan Yrittäjien yhteistä  
markkinointikampanjaa. 

Esitys ehdotetusta kampanjasta herätti keskustelua. Haasteena nähtiin erityisesti kohderyhmä: koko 

maakunnan väkiluku tulisi saada kasvuun, ja uusien asukkaiden houkuttelu tulisi kohdistaa Satakun-
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nan ulkopuolelle mieluummin kuin sisäpuolelle. Markkinointi kaupungin ja yritysten yhteistyönä voisi 

kuitenkin olla tarpeellista. Kampanjaa ei tuollaisenaan päätetty toteuttaa. 

5. Markku Kivinen Satakunnan Yrittäjistä loi katsauksen koko maakunnan kehitykseen. Kasvuyrityksiä 
tulisi saada Satakuntaan lisää, ja samoin muuttoliikkeen tulisi kääntyä positiiviseksi koko Satakunnan 
osalta. Kaikki yhteistyö näiden tavoitteiden saavuttamiseksi on tärkeää. Muistutettiin vielä, että val-
takunnalliset yrittäjäpäivät ovat Porissa 6.-7.10.2023. Tämä on hyvä mahdollisuus saada näkyvyyttä 
koko Satakunnalle. 
 

6. Kari Ollila esitteli Satakunnan Kasvurahaston toiminta-ajatuksen. 
Kasvurahasto voisi rahoittaa esimerkiksi startupeja. Toimintaa ollaan käynnistämässä ja aluksi panos-

tusta pyydetään kaupungeilta ja kunnilta. Toiminnan vakiintuessa viestintä on tärkeää. 

7. Ajankohtaiskatsaukset:  
 

Ulvilan yrittäjät 

Yrittäjät kannustivat elinvoimaohjelman valmistumista. Tämän eteen luvattiin tehdä aktiivisesti töitä. 

19.11. on Ulvilan Yrittäjien vuosijuhla Rantakartanossa. 

Ulvilan kaupunki 

Kaupungilla on aloittanut vt. talousjohtaja, joka jatkaa tehtävässä tammikuuhun -23 saakka. Talousrapor-

tointi ei ole vielä käytössä ja talouden ennakointi on järjestelmähaasteista johtuen vaikeaa. Kaavoitukses-

sa on meneillään muutoksia yritystarpeet huomioiden, maakuntakaavan ja yleiskaavan suunnittelu on 

meneillään. Kaupunginjohtaja on vieraillut yrityksissä Prizztechin kuntayhteyshenkilön kanssa ja vierailuja 

jatketaan koko syksyn ajan. 

Prizztech  

Prizztech on käynnistänyt Ulvilan sijoittumistoiminnoista suunnitelman laadinnan. Elinvoimaohjelmaa 
työstetään yhdessä kaupungin kanssa ja paljon tapahtumia on tulossa. 
 
8. Tulevat tapahtumat Ulvilassa 

- 7.10. Tuliruukki 

- 4.11. Roboeco Roundtable 2 

- 9.11. Ulvilan Yrittäjien ja Ulvilan kaupungin aamukahvit 

- 9.11. Varsinais-Suomen yritysvierailu Ulvilalaisiin robotiikka-alan yrityksiin 

- 30.11. Rahoitusinfo Aasta Ööhön 
 

muita: 

- 4.11. Yrittäjyyden superpäivä YES-toiminta (Porissa) 

- 19.11. Ulvilan Yrittäjien vuosijuhla (Porissa) 

- 23.11. Yrittäjäaktiivisin kunta (Harjavallassa) 
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9. Katsaus kaupungin tuleviin hankintoihin 
Hankinnoista ei keskusteltu. Todettiin, että Ruukin alue tarvitsisi investointeja. 

10. Muut asiat 
Muita asioita ei tullut esiin. 

11. Seuraava kokous 
Seuraava kokous päätettiin pitää 17.11. klo 14 – 17 Harju Elekterillä, mikäli tämä heille sopii. 

12. Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin klo 17:17. 
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